
Referat af bestyrelsesmøde den 4. juni 2024 
Til stede var: Anne-Mette, Lotte og Heidi 

 
Der mødte ingen beboere op i træffetiden 
 
Dagens punkter: 
* Som skrevet på hjemmesiden vil Renosyd afhente de røde spande til farligt affald.  Vi får dem først igen, 
når Renosyd kan levere skabe til spandene til efteråret. 
Det går ikke helt godt med at sortere, bl.a. ligger der meget papemballage fra f.eks. morgenmadsprodukter 
i containeren til plastik og mad- og drikkekartoner. Mad- og drikkekartoner defineres som emballage, der 
har været i kontakt med fødevarer. Det kan være kartoner, der har indeholdt mælk, juice, flåede tomater, 
kikærter m.m.  
 
Information: 
* Der var arbejdsdag i pavillonen 26. maj. Læs mere på hjemmesiden, hvor der også er billeder. 
* Vi afventer opsætning af ny pavillon ud for nr. 32. Vi har stadig ingen dato, men forventer at den kommer 
op inden midten af juni. 
* Der har været afholdt afdelingstjek sammen med lokalinspektør Jørgen Jokumsen. Der blev kigget på, 
hvilke projekter der skal ligge i budget 2026-27 og frem 
* Anne-Mette har ikke fået kontakt til vores mentor angående hjertestarter. Mentoren er syg og det vides 
ikke, hvornår han raskmeldes. Ansøgningsfrist hos Tryg er 1. september, så vi har heldigvis ikke travlt. 
* Lotte og Anne-Mette har lavet en folder om brug Kernehuset. Folderen vil blive udleveret sammen med 
nøglen. Her kan man se, hvad man skal være opmærksom på før og efter brug 
 
 


